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Chcesz zobaczyć jak niewiarygodnie wygląda okolica z perspektywy 
rzeki? Skorzystaj z rejsu statkiem wycieczkowym „Zefir”. W ofercie 
zarówno krótkie trasy turystyczne wokół Krosna Odrzańskiego, jak 
również kilkugodzinne rejsy do innych miast nadodrzańskich. Statek 
pomieści 90 osób, a na jego pokład można wnieść także rower. Pływamy 
od kwietnia do października. Rozkład rejsów dostępny na www.odra2014.
pl. Polecamy się również jako miejsce organizacji spotkań biznesowych, 
wydarzeń artystycznych lub imprez integracyjnych – szczególnie poza 
sezonem. 
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KOMMEN SIE AUF DECK  
DES SCHIFFES „ZEFIR”

Möchten Sie die wundervolle Landschaft aus der Perspektive eines 
Flusses bewundern? Planen Sie eine Reise mit dem Kreuzfahrtschiff 
„Zefir”. Das Angebot umfasst sowohl kurze touristische Routen rund um 
Krosno Odrzańskie als auch mehrstündige Kreuzfahrten in andere Städte 
an der Oder. Das Schiff bietet Platz für 90 Personen. Sie können auch ein 
Fahrrad mitnehmen. Die Kreuzfahrten finden vom April bis Oktober statt. 
Den Zeitplan für die Kreuzfahrten finden Sie unter www.odra2014.pl. Wir 
empfehlen das Schiff auch als Ort für geschäftliche Treffen, künstlerische 
Veranstaltungen oder Integrationspartys - vor allem in der Nebensaison.
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BOARD THE “ZEFIR” BOAT

Do you want to see how amazing the area looks from the river? Take  
a cruise on the cruise boat “Zefir”. The offer includes short tourist cruises 
around Krosno Odrzańskie, as well as few-hours-long cruises to the other 
Oder River cities. The boat can accommodate up to 90 people, and you 
can take your bike with you on the board. The boat operates from April 
to October. The cruises’ timetable can be found on www.odra2014.pl.  
We recommend it also as a place for business meetings, artistic or 
integrational events – especially out of season. 
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